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Bestyrelsesmøde 
10. oktober 2024 kl. 19.00 

 
Mødet finder sted på Skype 

Dagsorden 
 
1. Orientering fra Dorthe og Prebens møde i Styregruppen omkring 

Yachtloggen 
2. Sommerstævne 2025 
3. Sociale medier og medlemskontingent udenfor DK 
4. Generalforsamling i 2025 
5. Eventuelt 
 
Til stede 
Rasmus, Lone, Jørgen, Preben, Ole. Alle via Skype. Afbud fra Dorthe. Peter deltog ikke 

Referat 
1. Orientering fra Dorthe og Prebens møde i Styregruppen omkring 

Yachtloggen 
 
Preben refererede fra det første møde i Styregruppen: 
Godkendte ændringer til Yachtloggen 
Snak om tegningsmaterialet 
Mulighed for at etablere en station på det kommende museum, hvor man kan søge i 
tegninger 
Måske lave et seminar hvor tegningerne kategoriseres og tilføjes metainformation 
Afrapportering til fondene. 
 
2. Sommerstævne 2025 
Preben har lavet en indstilling, hvor stævnet flyttes til Svendborgområdet i samarbejde med 
DMfL. 
Ole: En fremragende ide og ikke vigtigt hvornår, at det ligger. En permanent ordning kunne 
være en god idé i forhold til at få løftet selve opgaven. Det vi ikke må miste kapsejladsen. 
Rasmus: Spændende forslag. Støtter et samarbejde med DMfL. Måske overveje hvert andet år 
i Svendborg og hvert andet år et andet sted, hvis det er hjerteblod for nogle. 
Samlet set er der opbakning til idéen og Preben forsøger at sætte et møde op med folkene i 
Svendborg. 
Preben formidler en kontakt til Jay. 
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Ole har talt glas op og med dem, Preben ligger inde med, kan vi måske klare os til næste år. 
Ellers skal vi måske til at købe op fra diverse marskandisere og Den Blå Avis. 
 
3. Sociale medier og medlemskontingent udenfor DK 
Rasmus rundede emnerne op og der er sat et møde med Preben, Rasmus og Simon den 4. 
november. 
 
4. Generalforsamling i 2025 
Tid: 15. marts 
Sted:  
Korsør: Preben snakker med Storebælts farvandsovervågning om de kunne give et foredrag og 
hoste en generalforsamling? 
Ole snakker med Hundested for at høre om der er nogen større byggeprojekter 
Rasmus foreslog at der bliver givet rejsetilskud til bropenge for dem, der kommer fra Fyn og 
Jylland. 
Preben starter en mailtråd. 
 
Af bestyrelsen ønsker følgende at fortsætte: 
Lone (som suppleant) 
Rasmus 
Preben 
Jørgen 
Dorthe 
 
Ole vil gerne træde ud af bestyrelsen, men ønsker at fortsætte med at være konsulent på 
forskellige medlemsfartøjer 
 
Rasmus snakker med Henrik (Mayflower) og Ole med Tom Fink om de ønsker at stille op til 
bestyrelsen. 
 
Eventuelle emner: 
 
5. Eventuelt 
Juniorbåd underafdeling: Rasmus har fået en henvendelse fra Dansk Sejlunion om vi ønsker at 
etablere en underafdeling for juniorbådene. Vi takker pænt nej. 
 
Der har været en del problemer med distributionen af sidste nummer af KT. Preben snakker 
med Dorthe om mulige tiltag.  
 


